



如何換領優惠？

1. 於指定 Luna Cake 門市使用優惠
指定門市：銅鑼灣 SOGO 專櫃、九龍灣德福廣場分店、將軍澳 Popcorn 分店及北角北角匯期間限定店
2. 於付款前向職員出示電子優惠券以享用優惠

How to redeem offers?

1. Visit selected Luna Cake branches to redeem offers
Store details: Causeway Bay SOGO counter, Kowloon Bay Telford Plaza brunch, Tseung Kwan O Popcorn brunch and North Point Harbour North popup store
2. Present your e-Coupon upon purchase to enjoy the offer

條款及細則

- 此優惠適用由 2021 年 6 月 18 日至 2021 年 9 月 30 日。
- 此優惠需於 2021 年 9 月 30 日 11:59pm 前使用，逾期無效恕不補發。
- 此優惠不可與其他優惠同時使用。
- 此優惠只適用於個裝蛋糕。
- 門市優惠只適用於銅鑼灣 SOGO 專櫃、九龍灣德福廣場分店、將軍澳 Popcorn 分店及北角北角匯期間限定店。
- Luna Holdings Ltd 將保留更改此優惠之權利而毋須作事前通知。
- 如有任何爭議，Luna Holdings Ltd 保留最終決定權。

Terms and conditions

- The promotion offer is valid from now on until 30 September 2021.
- The offer is valid for redemption until 23:59pm, 30 September 2021, after which it will be invalid.
- This offer cannot be used in conjunction with other discounts or promotional offers.
- This offer is applicable to whole cake only.
- The offer is applicable to Causeway Bay SOGO counter, Kowloon Bay Telford Plaza brunch, Tseung Kwan O Popcorn brunch and North Point Harbour North popup store.
- Luna Holdings Ltd reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice.
- In case of any disputes, Luna Holdings Ltd reserves the right for final decisions.